

**Protokół Nr 41/18**  
**z posiedzenia Komisji Rewizyjnej**  
**w dniu 13 września 2018r.**

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w Urzędzie Gminy w Psarach w godzinach od 14:30 do 15:30. W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji.

- |                            |                           |
|----------------------------|---------------------------|
| 1. Pan Aleksander Jewak    | - Przewodniczący Komisji, |
| 2. Pan Remigiusz Olesiński | - Członek Komisji,        |
| 3. Pan Jarosław Nowak      | - Członek Komisji,        |
| 4. Pan Adam Adamczyk       | - Członek Komisji,        |
| 5. Pan Wiesław Zarychta    | - Członek Komisji,        |

oraz

- |                       |  |
|-----------------------|--|
| Pani Joanna Przybyłek | - Skarbnik Gminy Psary,  |
| Pan Jacenty Kubica    | - Przewodniczący Rady Gminy Psary,                               |
| Pan Łukasz Siwczyk    | - Dyrektor ZGK w Dąbiu,  |
| Pani Urszula Pawlik   | - Naczelnik Wydz. Inwestycji i Rozwoju w UG Psary,               |
| Pani Anna Kotela      | - Kierownik Ref. Przedsięwzięć Publicznych w UG Psary,           |
| Pan Zbigniew Guzik    | - Zastępca Kierownika Ref. Inwestycji i Remontów w UG Psary,     |
| Pan Rafał Kubik       | - Zastępca Kierownika Ref. Przedsięwzięć Publicznych w UG Psary, |

Posiedzenie Komisji prowadził Pan Aleksander Jewak - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który powitał radnych i zebranych gości, a następnie przedstawił porządek posiedzenia który obejmował:

1. Kwota pieniędzy pozabudżetowych pozyskanych do budżetu gminy w latach 2015 – 2018.
2. Analiza przebiegu prac inwestycyjnych i remontowych na drogach gminnych i powiatowych oraz w obiektach komunalnych.
3. Ocena kosztów utrzymania obiektów sportowych oraz boisk przyszkolnych za I półrocze 2018r.
4. Sprawy bieżące.

#### **Ad.4 - Sprawy bieżące.**

W sprawach bieżących zostały zgłoszone następujące sprawy:

1) P. W. Zarychta zgłosił uwagi dotyczące:

- a) zapchanych studzienek odpływowych na ul. Granicznej od strony cmentarza;
- b) wzmożonego ruchu samochodów ciężarowych przez ul. Graniczną i przekraczania prędkości, na które nie reaguje Policja;
- c) konieczności przemalowania pasów przy skrzyżowaniu z drogą wojewódzką.

2) P. A. Adamczyk zapytał o termin odbioru chodnika w Dąbiu.

P. Dyrektor Siwczyk poinformował, że odbiór ustalony jest na 19.09.2018 r. godz. 9:00.

3) P. R. Olesiński zaproponował przycięcie gałęzi przy drodze.

4). P. A. Jewak:

- a) poprosił o przeniesienie hydrantu w Sarnowie przy ul. Starej z uwagi na utrudniony dostęp do niego, gdyż znajduje się na prywatnej posesji;
- b) zgłosił awarię w monitoringu w OK Sarnów;
- c) zgłosił konieczność wykonania odwodnienia i izolacji na ścianie OK Sarnów przy schodach.
- d) poprosił o zwrócenie się z pismem do WRD KPP Będzin o dokonanie pomiarów prędkości w Sarnowie przy przejściu dla pieszych na ul. Głównej w okolicach Lewiatana w godz. 8-9 i 14-15 z uwagi na duże natężenie ruchu.

Następnie przystąpiono do omówienia wszystkich punktów porządku obrad.

#### **Ad.1.**

Dyrektor Siwczyk podał szczegółowe informacje dotyczące stanu sieci wodociągowej w gminie, strat wody i planów wymiany sieci.

P. A. Jewak zapytał o ilość awarii w bieżącym roku i ich powód. Dyrektor podał ilość 23 awarii, spowodowanych głównie starym materiałem, z którego wykonany jest wodociąg.

P. A. Adamczyk zapytał jak wygląda procedura w przypadku kradzieży wody. P. Dyrektor odpowiedział, że w każdym ujawnionym przypadku sprawa zgłaszana jest na policję.

P. A. Adamczyk zapytał również o jakość wody w bieżącym roku. P. Dyrektor odpowiedział, że comiesięczne badania wykazują, że nie ma żadnych przekroczeń parametrów ani skażeń. Na każde zgłoszenie otrzymywane od mieszkańca wykonywane jest płukanie przyłączy.

#### **Ad2.**

P. Skarbnik omówiła przekazaną na Komisję informację. Uwag i pytań nie zgłoszono.

**Ad. 3 i Ad. 4**

P. A. Kotela omówiła przekazaną na Komisję informację. Dodała, że zmiany miejscowych planów nastąpią po uchwaleniu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, gdyż plany te muszą być zgodne ze studium.

P. A. Jewak zapytał o ilość wniosków o zmiany mpzp. P. A. Kotela odpowiedziała, że jest to skala ok. 20 wniosków rocznie.

P. A. Jewak zapytał o popyt na sprzedaż gminnych działek. P. A. Kotela poinformowała, że większym zainteresowaniem cieszą się działki położone w Malinowicach niż w Górze Siewierskiej.

**Ad. 5**

P. U. Pawlik omówiła informację przekazaną na Komisję. Poinformowała również o planowanym przetargu na wymianę piecy i instalacji CO. Dodała, że aktualnie trwa wybór inżyniera projektu.

Z uwagi na brak pytań posiedzenie zakończono.

Przewodniczący Komisji wobec wyczerpania tematów, zakończył obrady. Na tym posiedzenie zakończono.

**Aleksander Jewak**

**Przewodniczący Komisji Rewizyjnej**

**Podpisy członków Komisji:**

- |                        |   |       |
|------------------------|---|-------|
| 1. Remigiusz Olesiński | - | ..... |
| 2. Jarosław Nowak      | - | ..... |
| 3. Adam Adamczyk       | - | ..... |
| 4. Wiesław Zarychta    | - | ..... |

Protokół sporządziła:  
Monika Kotelon - Garczarezyk